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Referat 
 

1. Godkendelse af referat og dagsorden 
Godkendt. 
 

2. Orientering om skolen lige nu v/medarbejdere og ledelse 

• Vi har med succes afviklet fastelavn i både indskoling og specialafdelingen.  

• I næste uge den 9.marts har vi specialskolefest. 

• Vi har sagt farvel til vores skoleleder Søren, det var en god eftermiddag hvor 
mange mødte op. 

• Vi er i gang med at afvikle klassekonferencer i specialafdelingen. En årlig gennem-
gang af alle elever med PPR, klasseteam og leder. 

• I SFO drifter vi ret meget, da vi har en masse barsler, der skal lægges skema og fin-

des gode løsninger for. Vi arbejder på et årshjul i afdelingen.  

• Stillingsopslaget til ny skoleleder slutter på søndag. Det vælter ind med henvendel-
ser, der vil se og høre om skolen. Vi er i god proces. 

• Den 21. marts 17-20 har vi vores sidste SLF- workshop, hvor der kommer en filosof 

og taler om dannelse i skolen. Bestyrelsen er velkommen. 
 

3. Strategi ” Flere børn på Vorrevangskolen” v/Thomas 

• Der skal flere elever til skolen, der skal være to stabile 0. klasser hvert år. 

• Målgruppen er vores distrikt og randområdet. 

• Vi skal have flere folk med ind i projektet. Der inviteres til et forældremøde i maj, 

hvor vi skal have headhuntet forældre-ambassadører.  

• Vi har kigget på gode erfaringer fra andre skoler, også skoler som ligner vores sko-
ledistrikt. 

• Vi taler meget- men vi skal også i gang med at handle på det. 

• Vi skal fokusere på de dagtilbud, hvor vi ikke får alle børn. 

• Vi skal have fat i foreningerne i området 

• Der er ikke politisk vilje til at ændre i skoledistriktet, så det er ikke umiddelbart en 

vej at sætte sin lid til. 

• Vi skal have fokus på, hvordan vi strategisk kan anvende de sociale medier. 

 
4. Godkendelse af ordensregler v/Vivi 

Gennemgang af bilaget. Bilaget er tænkt til personalet på skolen. Personalet skal selv om-
skrive det til de enkelte klassetrin. 
Ordensreglerne blev godkendt. 
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5. Reduktion af skoledagen v/Vivi 
Folkeskolens frihedsgrader fortsætter, så skolebestyrelsen skal være med til at beslutte, 
om vi skal fortsætte med at reducere i skoledagens længde. Gennemgang af den nuvæ-
rende model med to-lærertimer i dansk- og matematik på alle årgange. 
Modellen fortsætter og godkendes af skolebestyrelsen. 
 

6. Konsekvenser af sparekatalog v/Vivi 

• Vores 2. årgang er de sidste der tager på Sahl lejrskole, som derefter lukkes 

• CFL lukker og slukker, det er vi kede af- alternativet er CFU som er tilgængelig, 

men de skal dække regionalt. De er ikke så fleksible og har højere erstatningsgeby-
rer, så vi skal afsætte flere penge af til bogbudgettet. 

• De ”32” lukker også. Vi kan ikke længere booke de gæstelærere, som har kunnet 
noget med digital læring osv.  

• Kvotienten i specialklasserne ændrer sig fra 8 til 9 elever fra og med 7. årgang. 

• SFO-forældrebetalingen stiger. 

• Mange kulturtilbud reduceres eller nedlægges. 
 

7. Handleplan mod mobning 
Skal vi revidere mobbestrategien, den sidste er redigeret i 2017. Måske er den lidt for lang? 
Er den tydelig nok? Den fremstår mest som en handleplan for personalet.  

Enighed i bestyrelsen om, at der skal skrives en ny, som i højere grad henvender sig både 
til personale og forældrene. 

 
8. Punkter til næste møde 

• Freddy deltager med økonomi og budget 

• Lærings-/skoleudviklingssamtale 
 

9. Meddelelser og evt. 
Vores projekt omkring renovering og udsmykning af vores hovedindgang er i fuld gang og 
eleverne har været meget engagerede i processen. Vi venter på et færdigt produkt fra 
Kathrine fra Nerd, som leder processen og forventer fernisering senere på foråret. 
 

 
      /MN 

 


